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Írásbeli kérdés!

Dr. Kövér László ú r
az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv . 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdés t
kívánok benyújtani Dr. Nagy István agrárminiszter úrnak

„Most már nem zavarja Önöket a vörös csillag? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter úr !

Stratégiai együttműködési megállapodást kötött a magyar komlótermesztés újjáélesztése
érdekében a Magyar Ökumenikus Segélyszervezet és a Heineken Hungária Zrt . A vállalat 3 0
millió forinttal támogatja a programot - ismertette Ön a május 22-én egy sajtótájékoztatón .

A miniszter az aláírási ceremónián hangsúlyozta, hogy a kormány felelős a vidéken élőkért és
számukra megélhetést szeretnének biztosítani . Kiemelte, hosszú távú cél, hogy mintegy 50 eze r
ember átkerüljön a közmunkaprogramból . Jelentős lépésnek tartotta a megállapodást, hiszen az
1980-as években 500-550 hektáron termesztettek Magyarországon komlót, ami 2011-re ö t
hektárra csökkent . A miniszter szerint a Heineken Hungária Zrt . jó nyomon járt, amikor
felismerte, hogy ha az országban akar termelni és értékesíteni, akkor magyar alapanyagoka t
használ fel . Kiválónak nevezte a magyar árpára vonatkozó együttműködést, amelynek
köszönhetően a Soproni sör mostanra száz százalék magyar árpából készül - tette hozzá .

A fentiek miatt a következ ő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz :

1. Hol van már a Lex Heineken ?
2. Most már nem zavarja Önöket a vörös csillag ?

Budapest, 2018 . június 28 .
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Dr. Vadai Ágnes;,
Demokratikus Koalíció
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